
 

 
 

 

Protokoll från Falu Bridgeklubbs årsmöte 2022-03-05 

 

 

1.     

Föredragningslistan godkändes. 

 

2. 

Till ordförande för mötet valdes Gunnar Tunkrans. 

 

3. 

Till sekreterare för mötet valdes Gunbritt Dalmanner. 

 

4. 

Till att justera dagens protokoll valdes Kjell Sundmark och Lars Thuresson. 

 

5. 

Årsmötets behöriga utlysande godkändes. 

 

6. 

Verksamhetsberättelsen och revisionsberättelsen godkändes. 

 

7. 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

8. 

Medlemsavgiften för nästkommande år är oförändrad.   

 

9. 

Något arvode utgår inte till styrelsens medlemmar. 

 

10. 

Klubbens styrelse fram till nästa årsmöte: 

Omval av klubbens ordförande Gunnar Tunkrans på 1 år. Omval av Ann Christin 

Cachrimanidou och Maria Hols André som ordinarie ledamöter på 2 år. Tomas Sundström, 

Efrem Cachrimanidis  och Annika Johansson  sitter kvar som ordinarie ledamöter ytterligare  

1 år. Joyce Fahlstad och Agneta Uddenberg sitter kvar som suppleanter ytterligare 1 år, 

 

11. 

Till revisorer valdes Mats Hamp och Beate Haslum-Nilsson för 1 år. Till revisorssuppleant 

valdes Ingalill Bergvall för 1 år. Samtliga omval. 

 

 

 



12. 

Valberedningen för nästa år består av Miro Bakrac och Lena Grönberg, båda omvalda. 

 

13. 

Några motioner hade inte lämnats in till årsmötet.    

 

14. 

Diskussion om klubbens verksamhet och inriktning. 

 

Det föreslogs hög/låg-tävlingar under våren för att hjälpa nybörjarna att komma igång, 

gärna barometerspel för att lättare kunna diskutera brickorna. Hur många brickor skall  

spelas per gång, 12 eller 18? 

Önskemål om flera simultantävlingar fanns.  

Varför inte ordna en damtävling i Falun under hösten, liknande de som Borlänge bjudit in till. 

Efrem och Lars ansvarar för utspisning. 

 

Kursverksamheten diskuterades. Skall vi starta ytterligare en nybörjarkurs eller satsa på en 

fortsättningskurs? Första prioritet måste vara, att få våra nybörjare att spela på söndagarna och 

att känna sig välkomna. Patrik Janeröd är beredd att ansvara för lektionerna vid en 

nybörjarkurs men inte sitta med vid spelövningarna. 

Det fanns även önskemål om enstaka kurser för genomgång av en speciell sak, t.ex. 

kortvärdering. 

Styrelsen kommer att gå igenom de olika önskemålen och återkomma. 

 

15 

Budgeten för 2022 visar på ett underskott på 8.000 kr. Anledningen är att vi inte har kunnat 

spela så mycket i år. Föreningens ekonomi är ändå stabil med ett kapital på 70.000 kr.  

 

16. 

Schackklubben hyr fortfarande hos oss. Om budgeten håller kanske klubben kan hoppas på en 

ny dator. 

 

 

………………………………………                          …………………………………….. 

Gunbritt Dalmanner, sekr.                                            Gunnar Tunkrans, ordf. 

 

 

Justeras: 

 

 

………………………………………                           ……………………………………. 

Kjell Sundmark                                                             Lars Thuresson 


